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Protokoll styrelsemöte 2022-10-11 

Närvarande: Lars Olof Carlén, Agnes Thorlaksdottir, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Taru Ylikylä, 

Nathalie Omre 
Adjungerad:  

Anmält förhinder:  Urban Prytz, Sara Nordin 

Inte anmält förhinder: Anne Weiefors, 

 

§68 Mötets öppnande 

Ordförande Lars Olof Carlén öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 

§69 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§70 Val av protokollförare 

Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 

§71 Val av protokolljusterare 

Kathleen Berggren valdes till att jämte ordförande Lars Olof Carlén att justera protokollet 

§72 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 

§73 Ekonomisk rapport 

De senaste rapporterna gicks igenom. Ekonomin ser bra ut.  

§74 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordföranden: 
Gemensam digital SDHK tidning diskuterades. Beslutades att skicka ut förfrågan till rasklubbarna för 
att få till intresse och personer till en arbetsgrupp. 
 
SKK har undertecknat avtal gällande Cambridge-metoden (för utvärdering av Brakycefala raser) och 
SKK har börjat utbilda och utse veterinärer för den.  
 
I ett tidigare protokoll beslutades om att köpa in en speakeranläggning. Beslut: då 
utställningssäsongen är över beslutar styrelsen att återkalla det beslutet. 
 
Viceordförande: 
Inget att rapportera 
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Sekreterare:  

2022-0595 Markus Gisslén önskan 
vidareutbildning,  

Tillstyrker King Charles spaniel och Japanese Chin. 
Mops, Boston och Fransk bulldogg avvaktar vi ny 
utbildning. 

2022-0630 Utbildning till 
årsmötesordförande 

Skickat till rasklubbarna 
Styrelsen noterade datumet  

2022-0633 Utställning i Boden SDHK-UK tar kontakt berörda rasklubbar 

2022-0639 Digitala årsmöten 2023 Generell dispens för alla klubbar att hålla digitala 
möten 

2022-0640 Minigruppen, Per-Inge 
önskade fördelning 

Uppenbarligen har flera klubbar sökt fel datum. Agnes 
svarat Per-Inge och att han kontaktar klubbarna om att 
de måste lägga ny ansökan med korrekt datum 

  Fullmäktige Beslut: Fullmäktige 25/3 
Arbetsmöte 14-15 januari 

 
Flera mail angående saknade 
priser och rosetter i Högbo 

Styrelsen diskuterade ansvar och nya rutiner så det 
inte ska hända igen 

2022-0644 Christina Daniels 
vidareutbildning på King 
Charles Spaniel 

Beslutades att tillstyrka domarens ansökan. 

2022-0645 Nytt system för 
kritikskrivning på SHM och 
MyDog 

Skickat till rasklubbar, UK, Löfs och styrelsen 
Styrelsen noterade informationen 

2022-0647 Protokollsutdrag DK 4-2022, 
ang skrivelsen om utbildning 
för brackyraserna från Boa 
Strandberg 

Styrelsen noterade informationen 
Skickades till berörda rasklubbar: Boston, Eng bulldogg, 
Fransk bulldogg och Mops  

2022-0648 Monter på hundrastorget vid 
SHM 2022 

Kathleen och Agnes tar ett möte i veckan ang detta. 

  
 
Nathalie Omre lämnade mötet 20:20 

SPKK har inkommit med ansökan om bidrag till årsmötesordförande 2022. Styrelsen bifaller ansökan. 

Rasklubbsrådgivningen: 
Beslutades att ge ordförande i uppdrag att tillskriva rasklubb angående redovisning av 
annonsintäkter för 2021. 
 
Domarkommittén: 
Inget att rapportera 
 
Utställningskommittén: 
Beslut: beslutades att rasklubbarnas fasta ersättning för utställningarna ska betalas ut direkt efter 
första styrelsemöte efter varje utställning. 
Beslut: att bevilja reseersättning för kommitténs möte i Halmstad. 

 K
M

B,
 L

O
LC

, A
T 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Beslut: att flytta utställningen i april 2023 från Timrå till Sundsvall 
Beslut: på grund av att Gimo och Högbo går samma helg beslutades att stryka SDHKs utställning i 
Högbo 2023. 
Beslut: beslutades att dra ner 25% på samarrangerande rasklubbs ersättning i Högbo på grund av att 
ingen personal dök upp för att förbereda utställningen dagen före. 
Beslut: att gå ut med offertförfrågan för utställningsadministration 2023. 
 
Avelskommittén: 
Avelskonferens 21 januari 2023: Inbjudan och anmälningsformulär har skickats till rasklubbarna. 
 
PR, info och IT: 
Inget att rapportera 
 
§75 AU ärenden 

2022-09-27 Beslut att godkänna Susanna Johanssons ansökan från 2017 om att vidareutbilda sig 

på Chihuahua. Styrelsen fastställde beslutet. 

§76 Övriga ärenden 

Inga övriga ärenden 

§77 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

SDHKs utställningssäsong går mot sitt slut i och med utställningen i Timrå 11 oktober 2022 

§78 Nästa möte:  

2022-11-08 via Teams kl. 19:00 

§67 Mötets avslutande 

Viceordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 

Signeras digitalt via min.ebox.nu 

Lars Olof Carlén, ordförande  Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 

Kathleen Berggren, justerare 
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Protokoll styrelsemöte 2022-10-11 


Närvarande: Lars Olof Carlén, Agnes Thorlaksdottir, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Taru Ylikylä, 


Nathalie Omre 
Adjungerad:  


Anmält förhinder:  Urban Prytz, Sara Nordin 


Inte anmält förhinder: Anne Weiefors, 


 


§68 Mötets öppnande 


Ordförande Lars Olof Carlén öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 


§69 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§70 Val av protokollförare 


Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 


§71 Val av protokolljusterare 


Kathleen Berggren valdes till att jämte ordförande Lars Olof Carlén att justera protokollet 


§72 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 


§73 Ekonomisk rapport 


De senaste rapporterna gicks igenom. Ekonomin ser bra ut.  


§74 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordföranden: 
Gemensam digital SDHK tidning diskuterades. Beslutades att skicka ut förfrågan till rasklubbarna för 
att få till intresse och personer till en arbetsgrupp. 
 
SKK har undertecknat avtal gällande Cambridge-metoden (för utvärdering av Brakycefala raser) och 
SKK har börjat utbilda och utse veterinärer för den.  
 
I ett tidigare protokoll beslutades om att köpa in en speakeranläggning. Beslut: då 
utställningssäsongen är över beslutar styrelsen att återkalla det beslutet. 
 
Viceordförande: 
Inget att rapportera 
 
  







Sekreterare:  


2022-0595 Markus Gisslén önskan 
vidareutbildning,  


Tillstyrker King Charles spaniel och Japanese Chin. 
Mops, Boston och Fransk bulldogg avvaktar vi ny 
utbildning. 


2022-0630 Utbildning till 
årsmötesordförande 


Skickat till rasklubbarna 
Styrelsen noterade datumet  


2022-0633 Utställning i Boden SDHK-UK tar kontakt berörda rasklubbar 


2022-0639 Digitala årsmöten 2023 Generell dispens för alla klubbar att hålla digitala 
möten 


2022-0640 Minigruppen, Per-Inge 
önskade fördelning 


Uppenbarligen har flera klubbar sökt fel datum. Agnes 
svarat Per-Inge och att han kontaktar klubbarna om att 
de måste lägga ny ansökan med korrekt datum 


  Fullmäktige Beslut: Fullmäktige 25/3 
Arbetsmöte 14-15 januari 


 
Flera mail angående saknade 
priser och rosetter i Högbo 


Styrelsen diskuterade ansvar och nya rutiner så det 
inte ska hända igen 


2022-0644 Christina Daniels 
vidareutbildning på King 
Charles Spaniel 


Beslutades att tillstyrka domarens ansökan. 


2022-0645 Nytt system för 
kritikskrivning på SHM och 
MyDog 


Skickat till rasklubbar, UK, Löfs och styrelsen 
Styrelsen noterade informationen 


2022-0647 Protokollsutdrag DK 4-2022, 
ang skrivelsen om utbildning 
för brackyraserna från Boa 
Strandberg 


Styrelsen noterade informationen 
Skickades till berörda rasklubbar: Boston, Eng bulldogg, 
Fransk bulldogg och Mops  


2022-0648 Monter på hundrastorget vid 
SHM 2022 


Kathleen och Agnes tar ett möte i veckan ang detta. 


  
 
Nathalie Omre lämnade mötet 20:20 


SPKK har inkommit med ansökan om bidrag till årsmötesordförande 2022. Styrelsen bifaller ansökan. 


Rasklubbsrådgivningen: 
Beslutades att ge ordförande i uppdrag att tillskriva rasklubb angående redovisning av 
annonsintäkter för 2021. 
 
Domarkommittén: 
Inget att rapportera 
 
Utställningskommittén: 
Beslut: beslutades att rasklubbarnas fasta ersättning för utställningarna ska betalas ut direkt efter 
första styrelsemöte efter varje utställning. 
Beslut: att bevilja reseersättning för kommitténs möte i Halmstad. 







Beslut: att flytta utställningen i april 2023 från Timrå till Sundsvall 
Beslut: på grund av att Gimo och Högbo går samma helg beslutades att stryka SDHKs utställning i 
Högbo 2023. 
Beslut: beslutades att dra ner 25% på samarrangerande rasklubbs ersättning i Högbo på grund av att 
ingen personal dök upp för att förbereda utställningen dagen före. 
Beslut: att gå ut med offertförfrågan för utställningsadministration 2023. 
 
Avelskommittén: 
Avelskonferens 21 januari 2023: Inbjudan och anmälningsformulär har skickats till rasklubbarna. 
 
PR, info och IT: 
Inget att rapportera 
 
§75 AU ärenden 


2022-09-27 Beslut att godkänna Susanna Johanssons ansökan från 2017 om att vidareutbilda sig 


på Chihuahua. Styrelsen fastställde beslutet. 


§76 Övriga ärenden 


Inga övriga ärenden 


§77 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


SDHKs utställningssäsong går mot sitt slut i och med utställningen i Timrå 11 oktober 2022 


§78 Nästa möte:  


2022-11-08 via Teams kl. 19:00 


§67 Mötets avslutande 


Viceordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 


Signeras digitalt via min.ebox.nu 


Lars Olof Carlén, ordförande  Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 


Kathleen Berggren, justerare 
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